# MEMBER'S PROFILES

## 會員簡介

### WiseSpot Company Limited 斯博有限公司

25/F., Greenwich Centre, 260 King's Road, North Point, Hong Kong Tel: (852) 3169 3169 Fax: (852) 3169 3102

Website: www.wisespotgroup.com

Email Address: enquiry@wisespotgroup.com

#### **Senior Management**

Mr. Franky Lai Chairman & CEO
Mr. Vincent Lam VP, Commercial Operations

Mr. KY Chun Engineering Director

**Business Activities** 

WiseSpot Company Limited, Greater China's leading ICT developer, system integrator and business partner for telecommunication service providers, enterprises and higher education institutions is headquartered in Hong Kong, with a full-functioned office in Taiwan and dedicated product development resources in Shenzhen. Our team of innovative, foresighted telco technology experts has over 2 decades of operational experience and, in addition to software development & project management, is 7X24 supporting 100+ live systems across Greater China, Singapore, Australia, United States, United Kingdom & Germany, to ensure smooth operation of important services. Over the years, we worked hard to introduce next-generation-technologies-based, mission-critical solutions to enable corporate customers unlock new business values by digitally transforming the way they connect, communicate and collaborate. We pride ourselves in having pioneered various telecom solutions that many people and businesses have come to rely on. Ahead, we will continue to focus on telco converged mobile messaging, unified communications & collaboration (UC&C), telco efficiency & productivity, "spam & scam" security and Al-powered automation solutions.

香港北角英皇道 260 號怡安中心 25 樓

電話: (852) 3169 3169 傳真: (852) 3169 3102

網址: www.wisespotgroup.com

電子郵箱:enquiry@wisespotgroup.com

#### 高層管理人員

賴永雄先生 主席及行政總裁 林濤先生 副總裁一商業營運

秦建業先生技術總監

#### 業務概況

斯博有限公司,大中華區具領導地位的 IT 及通訊技術方案開發及系統集成商,是區內電訊服務商、企業及高等學府在數碼化旅途上信賴的業務夥伴。我們的技術團隊創新、具前瞻性,擁超過 20 年營連經驗。除開發及項目管理,更為 100+ 台分佈大中華、星加坡、澳洲、美國、英國及德國的運作中系統提供 7X24 技術支援,維持重要服務的正常操作。自 2001 年,斯博致力以「次世代」技術開發各種關鍵性方案,支援客戶透過數碼化提升其聯繫、溝通及協作,釋放嶄新商業價值;並以曾多次引進深受企業及其用戶信賴及依仗的「市場首個」服務而感到自豪。放眼未來,我們將繼續以「卓越、創新、引領通訊未來」為己任,專注發展電訊融合移動信息系統、整合通訊及協作(UC&C)、提升電訊營運效率及生產力、打擊「Spam& Scam」,及 AI 自動化等方案,以協助企業客戶不斷以嶄新應用來開源節流,優化資源投放及提高運作效率,為其用戶提供更好服務和使用體驗。

### **Affiliates / Subsidiaries**

Company Name: WiseSpot Technology Limited -

Taiwan Branch

#### 聯營或附屬公司

公司名稱: 香港商斯博科技有限公司—台灣分公司